
Protokół

zposieďzenia Komisji ds. Samoľządów Mieszkańców RMZ

z dnia 18 kwietnia}DlT r.

Stan Komisji ds. SM _ 6 ľadnych

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu

Obecnych - 5 radnych

Poľządek posiedzenia:

l. Sprawy organizacyjne:

a. otwaľcie posiedzenia;

b. Stwierdzenie prawomocności obľad;

c. Przedstawienie poľządku obľad.

2. Plan zagospodarowania teľenów zielonych w mieście, omówienie projektu ,'Popľawa jakości

ży cia mieszkańców popruez rozwój terenów zieleni w mi eśc ie Ży rar dowie"'

3. Sprawy rőżne'

4. Zamknięcie obrad.

Ad r.

W dniu 18 marca 2017 r. o godz. 18.00 w Resuľsie w Żyrardowie odbyło się posiedzenie

Komisji ds' Samorządów Mieszkańców RMZ. Posiedzenie otworzył i popľowadziłPan Jerzy Naziębło,

Pľzewodniczący Komisji ds. Samorządów Mieszkańców RMŻ. Powitał uczestników spotkania

i przedstawił zaproszonych gości.

Ad 2.

Pan Lucjan Krrysztof Chľzanowski, ZastępcaPrezydenta Miasta, przedstawił zebranym pľojekt

,'Popľawa jakości Ęciamieszkańców poprzez rozwój teľenów zieleni w mieście Żyrardowie'', który

otĺzymał dofinansowanie w wysokości ponad 13 mln zł. Wyjaśnił, że trwa tworzenie jednostki

realizującej projekt, atakŻe nakreślił zadania inwesýcyjne, jakie będą realizowane dzięki pozyskanym

środkom. Podkreślił, że zadanie będzie realizowane pľzez cztery lata, a wstępny harmonogľam działan

został jużprzekazany do Narodowego Funduszu ochrony Śľodowiska.

W toku dyskusji pýano m.in. o czas realizacji konkretnych zadaŕl, o zagospodarowanie

Eko-Paľku, o planowane nasadzenia drzew, atakŻe o inne kwestie związane z projektem.

Ad 3.

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, udzielił odpowiedzi na zadawane pytania związane

z budową Paľku Senioraprzy ul. Konarskiego, z planowaną budową parkingów przy dwoľcu, atakże
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Z planowaną budową parkingów dla roweľów przy ścieżkach rowerowych. Dopyýwano również

o lokalizację planowanego cmentarza komunalnego.

Pan Jerzy N aziębło przekazał również zaproszenie od Samoľządu Mieszkańców nr 8 na wspólne

sprzątanie Parku Leśnego pÍzy ul' Procnera.

Ad 4.

Pan Jer4, Naziębło, Przewodniczący Komisji ds. Samorządów Mieszkańców RMŻ'

podziękował uczestnikom spotkania zaudział w posiedzeniu i zamknął obrady'

Pľzewodniczący

\rl"rJerry Naziębło

Protokół sporządziła: Dorota Rdest
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